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Obec Strupčice

Strupčice 51, 43114 Strupčice
tel.č.: 474 685 125 | e-mail: podatelna@obec-strupcice.cz

Z Á P I S
z 13. zasedání Zastupitelstva obce Strupčice

konaného dne 16. 10. 2023 v sále Hospody Ve Dvoře, Strupčice čp. 52 od 18:30 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 18:30 - 20:20
Přítomno: 8
Omluveni: Milan Komrska
Neomluveni:
Předsedající: Luděk Pěnkava
Zapisovatel*: Jiřina Podmanická
Ověřovatelé zápisu: Ing. Michaela Švecová, Ing. Ivan Pavliš

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení zasedání Zastupitelstva obce, kontrola schopnosti usnášení

Jednání zahájil starosta obce, pan Luděk Pěnkava. Přivítal přítomné a zmínil, že z jednání je pořizován zvukový
záznam, konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Pozvánka na 13. zasedání ZO Strupčice (tj. informace
podle § 93 odst. 1 zákona o obcích) byla na fyzické a elektronické úřední desce obecního úřadu zveřejněna
v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní před zasedáním, konkrétně od 09. 10. 2023 do 17. 10. 2023 -
viz příloha č. 1 zápisu. Starosta konstatoval,  že je přítomno 8 členů ZO (omluven pan Milan Komrska) -
viz příloha č. 2 zápisu - Prezenční listina, a zasedání je schopné usnášení. 

2. Určení zapisovatele, navrhovatele usnesení a ověřovatelů zápisu

Starosta  navrhl  pořizovatelkou  zápisu  a  navrhovatelkou  usnesení  paní  Jiřinu  Podmanickou,  ověřovateli
zápisu paní Ing. Michaelu Švecovou a pana Ing. Ivana Pavliše.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Strupčice  určuje  pořizovatelkou  zápisu  a  navrhovatelkou  usnesení  paní  Jiřinu
Podmanickou, ověřovateli zápisu paní Ing. Michaelu Švecovou a pana Ing. Ivana Pavliše.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/2023-1 bylo schváleno.

3. Program jednání a způsob diskuse

Starosta seznámil přítomné s navrženým programem jednání a navrhl způsob diskuse ke každému bodu zvlášť.

Program:

1. Zahájení zasedání Zastupitelstva obce, kontrola schopnosti usnášení
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2. Určení zapisovatele, navrhovatele usnesení a ověřovatelů zápisu

3. Program jednání a způsob diskuse

4. Námitky proti předchozímu zápisu

5. Kontrola usnesení z minulého zasedání a vyřízení připomínek

6. Přidělení obecního bytu č. 10 (3+kk, celková užitná plocha 92,56 m2) v BD čp. 301 ve Strupčicích

7. Informace k investiční akci "Stavební úpravy kostela sv. Václava - oprava střechy hlavní lodi" ve Strupčicích

8. Zpráva z dílčího přezkoumání hospodaření obce Strupčice za I. pololetí 2023

9. Nový systém nakládání s odpady platný od 01. 01. 2024

10. Vyřízení připomínek z výjezdních zasedání v místních částech obce

11. Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti č. IV-12-4023186/VB/P001 na pozemku p. č. 121/1 v k. ú.
Strupčice

12. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku na pořízení DČOV

13. Žádosti o povolení kácení dřevin rostoucích mimo les

14. Různé - diskuse

15. Usnesení

16. Závěr

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Strupčice  schvaluje  předložený  program svého  13.  zasedání  tak,  jak  je  uveden
v zápisu a stanovuje diskusi ke každému bodu jednání zvlášť.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/2023-2 bylo schváleno.

4. Námitky proti předchozímu zápisu

Námitky proti zápisu z 12. zasedání ZO ze dne 18. 09. 2023 nebyly vzneseny.

5. Kontrola usnesení z minulého zasedání a vyřízení připomínek
blok 5-1

A. Kontrola usnesení

Starosta zrekapituloval usnesení z předešlého zasedání ZO, zmínil usnesení:

č. 12/2023-7 - ZO tímto usnesením souhlasilo s ukončením smluvního vztahu se zpracovatelem Územního plánu
obce Strupčice Ing. arch. Jiřím Müllerem, který nedokáže ÚP dokončit, přislíbil však, že veškeré podklady
předá, doposud tak neučinil.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice bere na vědomí informaci o plnění usnesení z 12. zasedání Zastupitelstva
obce Strupčice a nemá k nim připomínky.
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Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

blok 5-2

B. Vyřízení připomínek
Přehled „Informace o vyřízení dotazů a připomínek ze zasedání ZO“ v podkladech pro 13. zasedání ZO je
nedílnou součástí zápisu. Veřejnost je měla k dispozici na jednání. 

Zmíněné připomínky:

č. 6/18 z 13. 03. 2023 - umístění webové kamery na objekt čp. 20 se snímáním návsi a její streamování
na webových stránkách - vše bylo technicky řešeno s panem Šurkou, firmou Altus+ s.r.o., Most. Instalace
proběhne v nejbližších týdnech.

č. 9/10 z 12. 06. 2023 - záležitost parkování nepojízdných vozidel, či parkování na travnatých plochách v obci -
téměř dokončeny jsou dvě výzvy, jedna pro odstranění autovraků a druhá pro majitele vozů, kteří parkují
na travnatých plochách. Obě výzvy budou zveřejněny na webových stránkách obce, úředních deskách obce a
samotných vozidlech.

č. 11/4 z 21. 08. 2023 - ČOV obecního domu čp. 46 v Okoříně - Firma Vodokont s.r.o., která byla ZO vybrána
k realizaci oznámila, že v letošním roce práce nezrealizuje. Starosta navrhl oslovit firmu Jiří Kejř a nechat od ní
zakázku nacenit,  lze  však  počkat  na  jaro  příštího  roku,  zda  firma Vodokont  s.r.o.  bude mít  zájem akci
realizovat. Zastupitelé se shodli, že starosta osloví stavební firmu Jiří Kejř.

č.  12/3  z  18.  09.  2023  -  plánované  napájení  Srpiny  z  odbočky  Průmyslového  vodovodu  Nechranice  -
ve Strupčicích proběhlo dne 20. 09. 2023 jednání ministrem zemědělství, gen. ředitelem Podniku Povodí Ohře
a  hejtmanem Ústeckého kraje,  z  jednání  vyplynul  závěr,  že  nositelem projektu  a  vlastníkem potrubí  by
byla obec Strupčice, s Podnikem Povodí Ohře by byla uzavřena smlouva o údržbě, vše je zatím dále v jednání.

č. 12/4 z 18. 09. 2023 - obnova podélného dopravního značení na vozovkách - SÚS Úst. kraje byl odeslán dopis
s požadavkem. Ing. M. Meier (SÚS) sdělil,  že značení bude provedeno, avšak bez středové čáry, protože
komunikace, kterou žádáme středovou čarou označit nesplňuje normy pro středové značení, provedeno bude
jen značení krajnic.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice bere na vědomí informaci o vyřízení dotazů a připomínek z předešlých
zasedání zastupitelstva obce a nemá k nim připomínky.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

6. Přidělení obecního bytu č. 10 (3+kk, celková rozloha 92,56 m2) v BD čp. 301 ve Strupčicích

V druhém patře bytového domu čp. 301 ve Strupčicích se uvolnil  byt č. 10. Jedná se o byt velikosti 3+kk
o rozloze 55,59 m2,  součástí  bytu je balkón velikosti  16,91 m2  a  sklepní  prostory o velikosti  20,06 m2.  
Informace byla zveřejněna na úřední desce obecního úřadu, zájemci o byt byli informováni e-mailem, zájem
potvrdilo  17  žadatelů  -  viz  příloha.   Starosta  vyzval  přítomné  žadatele,  zda  chtějí  své  žádosti  o  byt
něčím  doplnit,  někteří  z  žadatelů  uvedli  z  jakých  důvodů  o  byt  žádají.  Zastupitelé  se  dohodli
na tajném hlasování, starosta vysvětlil jeho způsob.

Hlasování:

Tomáš Dočekal - 5 hlasů, Simona Havlíková - 3 hlasy

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice přiděluje od 01. 11. 2023 obecní byt č. 10 ve druhém patře bytového domu
ve Strupčicích čp. 301, velikosti 3 + kk, panu Tomáši Dočekalovi.
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Výsledek hlasování: (tajné)
Pro: 5 / Proti: 3 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/2023-3 bylo schváleno.

7. Informace k investiční akci "Stavební úpravy kostela sv. Václava - oprava střechy hlavní lodi" ve
Strupčicích

Práce na kostele probíhají, zazdívá se pozednice ve východní části nad presbytářem - kněžištěm a pokládá
se krytina nad lodí kostela, vzhledem k dotaci musí být střecha do konce roku 2023 kompletně pokryta. Z části
spadlý strop se zatím fyzicky neřeší,  způsob opravy byl  konzultován s  památkáři.  V nejbližší  době bude
realizováno zasazení 4 dřevěných okenic se žaluziemi do otvorů ve velké věži (zvonové komoře). Žaluzie byly
vyrobeny zaměstnanci obce.  Dne 03. 12. 2023 proběhne instalace nových zvonů a první zvonění.

Diskuze:
Ing. Ivan Pavliš Upozornil na včasné dodání změnových listů na vícepráce od firmy Kejř.
Starosta Firma Kejř bude vyzvána k jejich předložení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice bere na vědomí informaci o stavu rekonstrukce střechy kostela sv. Václava
ve Strupčicích.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

8. Zpráva z dílčího přezkoumání hospodaření obce Strupčice za I. pololetí 2023

Dílčí přezkoumání hospodaření obce Strupčice se uskutečnilo dne 21. 09. 2023, přezkoumané bylo období
od 01. 01. 2023 do 30. 06. 2023. Zjištěny nebyly žádné chyby.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice bere na vědomí Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření obce Strupčice
za období od 01. 01. 2023 do 30. 06. 2023.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

9. Nový systém nakládání s odpady platný od 01. 01. 2024
blok 9-1

Nový systém nakládání s odpadem v obci Strupčice byl diskutován již na minulém 12. zasedání ZO a opakovaně
na poradním zasedání ZO, dne 06. 10. 2023 byly všem členům ZO odeslány e-maily s informacemi o novém
systému nakládání  s  odpady a návrh nové OZV, která obecní  systém odpadového hospodářství   stanoví,
veřejnost je měla k dispozici na jednání ZO. Starosta prezentoval, jak by měl nový systém nakládání s odpadem
fungovat od 01. 01. 2024 (viz příloha) a vyzval přítomné k případným připomínkám a dotazům.

Diskuze:
Ing. Ivan Pavliš Zdůrazňuji, že smyslem tohoto kroku je snížit objem komunálního odpadu,

ze kterého se bude obci postupně zvyšovat poplatek za jeho uložení. Cílem
opatření zákona o odpadech je mít minimální komunální odpad. Prosím
tedy občany o pochopení.

Veřejnost Přítomní občané se obraceli  na starostu s dotazy,  které jim nebyly při
výkladu zcela jasné např. řešení odpadu v BD čp. 301 ve Stupčicích, řešení
odpadu při měnícím se počtu členů v domácnosti, jak řešit situaci když
určená popelnice odpadu bude naplněna dlouho před jejím vývozem, co
nastane v případě jejího odcizení, či zničení popelnice, dalším z dotazů
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bylo, kde by měly být popelnice umístěné - zda před RD, či uvnitř.
Starosta V případě naplnění popelnic dlouho před jejich vývozem bude občanům

i nadále k dispozici sběrný dvůr, který bude fungovat jako doposud, tudíž
i načítání slev za tříděný odpad. Pokud popelnice bude zničena, podnik
Krušnohorských služeb dodá novou, občané by měly mít popelnice na svých
dvorech a vyndávat je jen v den svozu určeného odpadu, termíny svozu
budou doručeny do každé domácnosti a též bude upozornění v kalendáři,
který občané od obce dostávají.

Pan Josef Srpa Při překročení limitu směsného odpadu, bude navýšení ceny dáno obcí a
účtováno bude těm domácnostem, které limit překročily?

Starosta Od 01.  01.  2024  bude  obec  za  každou  tunu  směsného  odpadu  hradit
500 Kč, jakmile bude překročeno množství 180 kg/osoba, tak bude cena
zvýšena na 1 250 Kč.  Krušnohorské služby množství  směsného odpadu
vyčíslí  obci  jako  celek,  navýšení  tedy  nebudou hradit  jednotlivci,  kteří
toto množství překročili, ale obec, občané budou hradit všichni stále stejný
poplatek, který stanovíme příští jednání.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice schvaluje  nový systému nakládání  s  odpadem v obci  Strupčice platný
od 01. 01. 2024. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/2023-4 bylo schváleno.

Přílohy:
Nakládání s odpady od 1.1.2024

blok 9-2

Starosta zmínil, že na základě nové právní úpravy v oblasti odpadového hospodářství, je třeba schválit novou
OZV platnou od 01. 01. 2024, odsouhlasena byla na dozorovém pracovišti Ministerstva vnitra, touto vyhláškou
se ruší OZV č. 1/2021 z 15. 11. 2021. Tato vyhláška stanovuje nový systém nakládání s odpady. Na příštím
zasedání bude nutné schválení ještě nové samostatné vyhlášky, která stanoví výši místního poplatku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Strupčice  schvaluje  Obecně  závaznou  vyhlášku,  kterou  se  stanoví  systém
odpadového hospodářství platný od 01. 01. 2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/2023-5 bylo schváleno.

10. Vyřízení připomínek z výjezdních zasedání v místních částech obce

Výjezdní zasedání v místních částech obce Strupčice proběhla během měsíce září,  hlavním tématem bylo
řešení DČOV, nový systém nakládání s odpady a aktuální připomínky občanů osad:

Okořín  dne 11. 09. 2023 - na základě požadavků obyvatel dojde v podzimních měsících k rekultivaci trávníku v
prostoru  dětského fotbalového hřiště,  byly  dočištěny  oba  rybníky  v  osadě.  Požadované stání  automobilů
na travnatých plochách je řešeno. Přítomný člen OV pan Mgr. Jan Nosek neměl dalších připomínek.

Hošnice dne 25.  09.  2023 -  na základě požadavků obyvatel  bylo v obci  přemístěno ohniště,  staré zbývá
zlikvidovat.  Za  pomocí  členů  SDH,  obce  a  firmy  Rekultivace  a.s.  bylo  kolem  posezení  u  ohniště  a
dětského hřiště  vysázeno 130 keřů. Starosta zmínil, že udržovány budou zaměstnanci obce, požádal však
přítomné členy OV o pomoc se zaléváním. Řešeny byly dále hráze obou rybníků v osadě, které nejsou zcela
v pořádku, bude nezbytné oslovit projektanta. Přítomní členové OV neměly dalších připomínek.

Sušany dne 25. 09. 2023 - na základě požadavku bude věž kostela sv. Marka osazená sítí proti holubům,
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Krajský úřad byl požádán o doplnění spoje autobusu do Sušan ve 13:10 hodin, děti ze ZŠ Strupčice dlouho
čekají na spoj ve 14:00 hodin, někteří z místních občanů žádali i o další doplnění spoje ve 21:00 hodin - i tento
spoj byl s Krajským úřadem řešen, výsledek však zatím není znám. Doplněna byla zemina k místům, kde
proběhly opravy komunikace. Starosta se následně obrátil na členy OV, zda je vyřízení jejich požadavků takto
v pořádku.

Diskuze:
Pan Josef Srpa - člen OV Sušany Zmínil,  že  vyřízení  připomínek bude projednáno s  ostatními  členy  OV,

upozornil však ještě na opravu autobusové zastávky v Sušanech.
Starosta Oprava  autobusové  zastávky  byla  urgována  u  Dopravního  podniku

Ústeckého  kraje,  vzhledem  ke  zdlouhavému  čekání  na  opravu  bude
nejlepším řešením provedení opravy zaměstnanci obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice bere na vědomí  informaci z výjezdních zasedání Zastupitelstva obce a
požadavcích občanů z místních částí Okořín, Hošnice, Sušany a jejich realizaci v režii obce.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

11. Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti č. IV-12-4023186/VB/P001 na pozemku p. č.
121/1 v k. ú. Strupčice

Společnost INELSEV s.r.o., divize Energetika, Most (zastupující ČEZ Distribuce, a.s.) žádá obec Strupčice
o  uzavření  Smlouvy  o  zřízení  věcného  břemene  –  služebnosti  č.  IV-12-4023186/VB/P001.  Pozemkem ve
vlastnictví obce p. č.  121/1 v k. ú. Strupčice povede zemní kabelové vedení NN k trojdomkům paní Evy
Sechterové na konci Luční ulice ve Strupčicích - viz katastrální mapa a smlouva přílohou.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Strupčice  schvaluje  uzavření  Smlouvy  o  zřízení  věcného  břemene-služebnosti
IV-12-4023186/VB/P001, mezi společností INELSEV s.r.o., Most, zastupující společnost ČEZ Distribuce
a.s., a obcí Strupčice, pro vedení kabelu NN v obecním pozemku p. č. 121/1 v k. ú. Strupčice.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/2023-6 bylo schváleno.

12. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku na pořízení DČOV

Paní Renata Marešová, bytem Hošnice čp. 35, předložila dne 09. 10. 2023 ZO žádost o poskytnutí finančního
příspěvku na pořízení DČOV pro výše uvedený rodinný dům.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 100 000 Kč paní Renatě
Marešové na pořízení domovní čističky odpadních vod pro RD čp. 35 v Hošnicích.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/2023-7 bylo schváleno.

13. Žádosti o povolení kácení dřevin rostoucích mimo les
blok 13-1

Pan  Jan  Kotrba,  bytem  Vaníčkova  1507/12,  Chomutov  430  01,  žádá  o  povolení  k  pokácení  2
smrků (obvod kmene ve výšce 130 cm nad zemí 167 cm a 279 cm) na vlastním pozemku p. č. 327/1 v k. ú.
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Strupčice, stromy žádá porazit z důvodu velkého zastínění pozemku a zamezení růstu dalších plodin, při
větru hrozí zlomení stromů a pádu na sousední pozemek. Starosta následně pozemek se stromy prezentoval
pomocí datového projektoru a zmínil, že smrky nejsou vhodné ani k použití jako vánočního stromu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice doporučuje starostovi vyhovět žádosti pana Jana Kotrby o vydání povolení
k poražení dvou smrků na vlastním pozemku p. č. 327/1 v k. ú. Strupčice.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/2023-8 bylo schváleno.

blok 13-2

Pan  Martin  Hlaváček,  bytem Zahradní  5180,  Chomutov  430  04,  žádá  o  povolení  k  pokácení  1  hrušně
(obvod kmene ve výšce 130 cm nad zemí 85 cm), rostoucí na pozemku pana Eduarda Pomahače p. č. 757/1 v k.
ú. Strupčice čp.103, který se k žádosti o pokácení kladně vyjádřil -  hrušeň brání výstavbě oplocení mezi
pozemky v prostoru kolem ulice U Dvojdomků,  budoucí  majitelé  domů si  kupují  části  pozemku pana E.
Pomahače. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice doporučuje  starostovi vyhovět žádosti pana Martina Hlaváčka o vydání
povolení k poražení jednoho stromu hrušně na pozemku p. č. 757/1 v k. ú. Strupčice ve vlastnictví pana
Eduarda Pomahače.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/2023-9 bylo schváleno.

14. Různé - diskuse
blok 14-1

A.  Starosta  informoval  o   akci  "Slavnosti  česneku  -  Svatováclavská  pouť",  která  proběhla  dne
23. 09. 2023, organizační výbor na své schůzce vyhodnotil co se podařilo a naopak, čemu se příště
vyhnout a co zlepšit. Následně prezentoval finanční fičíslení celé akce, která byla zisková - viz příloha. 
Přítomní byli vyzváni ke sdělení poznatků.

Diskuze:
Pan Alois Římal - veřejnost Jak je letošní akce srovnatelná s těmi předešlými.
Starosta Vše je o počasí a volbě účinkujících na hlavním pódiu, v loňském roce byla

akce ztrátová i z důvodu špatného počasí, v roce 2021 jsme v zisku nebyli,
ale ztráta byla nižší než předešlé poutě.

Ing. Michaela Švecová Vzhledem k tomu, jaké mají stánkaři prodejní ceny, bych zvýšila pronájem
stánku. Domnívám se, že cenu jakou nabízíme my, nikde jinde nemají.

Starosta Stánek s prodejem přímé konzumace stojí 1500 Kč/nájem + 50%/umístění
v centru dění + elektřina, např. stánek kavárny hradí nájem 3 150 Kč. 
Obávám se, že pokud zvýšíme cenu nájemného, stánkař odmítne přijet a
nebo navýší ceny produktů. Ceny nájmu jsou stanoveny ZO, mohou být
opět projednány.

Ing. Vít Stránský Výši pronájmu stánku můžeme poptat na MAS, mají jistě přehled, kde a
za jakou cenu jsou stánky pronajímány.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice bere na vědomí informaci o akci "Slavnosti česneku - Svatováclavská pouť"
dne 23. 09. 2023.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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blok 14-2

B. Informace o provozu čp. 20 ve Strupčicích, měření spotřeby vody a energií v jednotlivých provozovnách
objektu.

Starosta sdělil, že Dům služeb je v plném provozu, nájemníci své prostory plně užívají. Tabule u předních vrat
budou v nejbližší době informovat o nájemcích, kteří své služby nabízejí. Veškerá měření spotřeby vody a
energií v provozovnách objektu jsou vyřešeny, jednotliví nájemníci mají svůj elektroměr, každé topné těleso má
své  vlastní  měření,  podle  aktuálních  norem  bude  vytápění  společných  prostor  rozděleno  do  nákladů
jednotlivých nájemců - snad se tento způsob vytápění společných prostor osvědčí. Pokud ne, budeme hledat
jiný způsob tak, aby budova v zimních měsících netrpěla. Celý objekt má jeden vodoměr, měření spotřeby vody
však bylo vyřešeno, zjištěna je spotřeba vody v obou dílnách, zcela je vyřešena spotřeba vody v bufetu, přesně
je měřitelná spotřeba teplé vody v kadeřnictví a v kuchyňce společných prostor. Z celkové fakturace vody bude
odečítána spotřeba jednotlivých provozoven, zůstatek spotřeby pak bude podle směrného čísla dělen mezi
všechny nájemníky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice bere na vědomí informace o provozu Domu služeb čp. 20 ve Strupčicích.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

blok 14-3

C. Problematika vytápění tělocvičny Základní školy ve Strupčicích.

Starosta zmínil, že situaci přídavného vytápění tělocvičny ve večerních hodinách a případně víkendu, kdy
probíhají fotbalové či ping pongové tréninky a soutěže byl již diskutován na předešlých zasedání ZO.  K řešení
problematiky  byl  osloven pan Ing.  Jindřich Svoboda,  který  starostovi  zaslal  zjištění,  které následně bylo
rozesláno i ostatním členům zastupitelstva. Problém je, že vzhledem ke sportovním aktivitám musí být veškeré
přídavné vytápění nárazuvzdorné. 

Diskuze:
Ing. Jindřich Svoboda - veřejnost Montáž infra panelů by byla možná, avšak tyto tělocvičnu nevytopí, použít

by se daly v prostoru před herní plochou. Firmy, které nabízejí vytápění
plynem nejsme schopni  realizovat.  Nabízeno mi  bylo  tepelné  čerpadlo.
Oslovil jsem ještě jednu teplickou firmu, doposud mi nepřišlo vyjádření.

Starosta Napadlo mě řešení vytápění přímotopy.
Mgr. Jan Nosek - veřejnost Zmínil, zda nezvážit tréninky stolního tenisu ve Sportovní hale, v tělocvičně

je vzhledem k velké účasti zájemců i málo prostoru.
Starosta Sportovní hala by jistě prostor vyřešila, avšak je plně vytížená ostatními

sportovními aktivitami.
Mezi zastupiteli a veřejností se dále nepřehledně diskutovalo o možnostech dalšího vytápění

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice bere na vědomí informaci o možnostech přídavného vytápění tělocvičny ZŠ
Strupčice.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

blok 14-4

D. Připomínky vznesené členy ZO a přítomnou veřejnosti:

Diskuze:
Mgr. Monika Strnadová Bez připomínek
Ing. Michaela Švecová Bez připomínek
Ing. Vít Stránský Bez připomínek
Mgr. Ing. Robert Hebký Bez připomínek



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 9 / 10

13/1 Pan Jaroslav Vostrý Kominické  služby  jsou  obcí  zajišťovány  pro  domy,  které  obec
vlastní,  mohou  se  k  revizi  přihlásit  i  jednotlivci.

Paní Andrea Levická Pokud má obyvatel  obce zájem o revizi,  kominíkovi  je  nahlášen -  tyto
prohlídky však obec zajišťuje pouze na jaře.

Ing. Ivan Pavliš Doplnil, že byl osloven brněnskou firmou, která po obcích své kominické
služby nabízí, kontakt mohu předat, služby zajišťují velice rychle.

Pan Josef Pěnkava Bez připomínek
13/2 Ing. Ivan Pavliš Kdy bude zahájena realizace komunikace v Okoříně.
Starosta Tento týden bude ukončena 15 denní lhůta pro odvolání, následně bude

sepsána smlouva a předáno staveniště, realizace bude zahájena začátkem
listopadu 2023.

13/3 Ing. Ivan Pavliš U rohového domu na křižovatce v Hošnicích je černá skládka,  bylo by
vhodné vzhledem k možnému prodeji domu situaci řešit.

Starosta S  jedním  z  majitelů  jsem  o  věci  jednal,  skládka  doposud  odstraněna
nebyla, majitelům bude zaslána výzva k jejímu odstranění.

13/4 Ing. Ivan Pavliš V jakém stádiu je projektová dokumentace na přístavbu ZŠ Strupčice.
Starosta Zhotovitelé informovali, že veškerá dokumentace je předána na Stavebním

úřadě, čekají na stavební povolení. V dokumentaci k provedení stavby jsou
zapracovány  veškeré  vznesené  připomínky.  Schůzka  nad  projektem
proběhne 23. 10. 2023 v 16:30 hod v zasedací místnosti OÚ, přítomen bude
Ing. arch Pavel Svoboda a zástupce společnosti ISONOE s.r.o.

13/5 Ing. Jindřich Svoboda -
veřejnost

Upozorňuji na práci zaměstnanců obce, měli by ji lépe odvádět - když je
dobře  posekáno,  tak  svozová  služba  klidně  koly  multikáry  zničí  nově
vysázené stromky. Krásně byla natřena závora na parkovišti k rozhledně,
avšak zůstala zohýbaná, při práci by měli i přemýšlet.

Starosta Zaměstnance o této skutečnosti budu informovat.
13/6 Paní Květa Pšadová -
veřejnost

Apeluji  na zákaz venčení  psů v  obci,  je  po nich spousta výkalů,  které
jejich majitelé po nich neuklízí.

Starosta Venčení psů je stanoveno OZV, ve vývěskách OÚ byly zveřejněny mapy
k možnému venčení, vše je o lidech, jak věc dále řešit nevím.

13/7 Pan Alois Římal - veřejnost Vládou ČR byla navýšena daň z nemovitosti, jedná v těchto krocích i obec.
Starosta Obec žádné nové pokyny doposud neobdržela.
13/8 Pan Lukáš Chvojka -
veřejnost

V bytovém domě čp. 301 bylo nájemníky žádáno o seřízení oken, je o tuto
službu zažádáno?

Starosta Okenáře obec urguje, zatím však bezúspěšně.
13/9 Pan Lukáš Chvojka -
veřejnost

Na terasy  přízemních bytů  v  čp.  301 ve  Strupčicích  při  deštích  stéká
značné množství vody z vyžších pater, je možné situaci nějak řešit?

Starosta Natékání se pokusíme řešit montáží okapnice.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Strupčice  bere  na  vědomí  připomínky  a  návrhy  členů  zastupitelstva  a  občanů
přítomných na 13. zasedání ZO dne 16. 10. 2023 s tím, že způsob jejich vyřízení bude zveřejněn v přehledu
souběžně s výpisem usnesení na úřední desce obce.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

15. Usnesení

Jednotlivá usnesení přečtena v průběhu jednání.

16. Závěr

Zasedání bylo ukončeno ve 20:20 hodin, starosta připomněl schůzku 23. 10. 2023 od 16:30 hodin k projektu
přístavby ZŠ Strupčice. Příští 14. zasedání ZO proběhne dne 13. 11. 2023 v obvyklém čase, tj. od 18:30 hodin
na společenském sále Hospody Ve Dvoře.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice bere na vědomí informaci o konání příštího 14. zasedání Zastupitelstva
obce Strupčice dne 13. 11. 2023.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Ing. Michaela Švecová   ............................................................
 

Ing. Ivan Pavliš   ............................................................
 
Starosta Luděk Pěnkava   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 16. 10. 2023


